
 
 
 

 
 

 

Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 23. november 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 118 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares 

af børne- og socialministeren. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper 

(EL). 

Spørgsmål nr. 118: 

”I forbindelse med Satspuljeaftalen 2016 er der afsat midler til oprettelsen af en 

national enhed mod vold i nære relationer, og enheden skal sendes i udbud. 

Såfremt Landsorganisationen af kvindekrisecentre (LOKK) ifm. udbuddet byder 

ind på opgaverne i den nationale enhed mod vold bedes ministeren redegøre for: 

1) Hvornår LOKK får svar på, om de er blevet udvalgt til at skulle løse opgaven. 

2) Hvor længe LOKK i så fald har opgaven, og hvornår der skal søges igen. 

Spørgsmålet stilles på baggrund af samrådet den 18. november 2016 om lukning 

af Landsorganisationen af kvindekrisecentre (LOKK), jf. samrådsspørgsmål L og 

M.” 

Svar: 

Det skal indledningsvist bemærkes, at den nationale enhed mod vold i nære relationer 

udbydes efter gældende udbudsregler, hvilket indebærer, at tilbudsgivere behandles 

lige. Hvis LOKK vælger at byde på opgaven, vil LOKK derfor blive vurderet på lige fod 

med andre tilbudsgivere. 

 

Det er forventningen, at der vil blive indgået kontrakt med udbudstager i maj 2017. 

Opgaven udbydes i perioden 2017-2020. Den nationale enhed skal evalueres, og 

satspuljekredsen har derfor endnu ikke taget stilling til, om enheden skal opretholdes 

efter 2020, og i givet fald hvordan enhedens opgavefordeling vil se ud efter projektpe-

rioden afsluttes i 2020. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Mai Mercado 

Sagsnr. 

2016 - 8742 

 

Doknr. 

431286 

 

Dato 

19-12-2016 

Social-, Indenrigs- og Børneudvalget 2016-17
SOU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 118
Offentligt


	Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 23. november 2016 stillet følgende spørgsmål nr. 118 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares af børne- og socialministeren. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipp...
	Spørgsmål nr. 118:
	Svar:

